
Zpráva předsedy ÚP Hradec Králové 

Vážení přátelé, 
vítám Vás na dnešní členské schůzi naší územní pobočky zde v Čeperce. 
Pokud mám v krátkosti bilancovat uplynulý rok 2012. 
Můžu tak učinit z pohledu Boxerklubu České republiky a nebo naší územní 
pobočky.  Některé z nich můžeme považovat za velmi důležité. 
A to zejména:finanční situaci Boxerklubu ČR, která je mnohem stabilnější oproti 
minulým rokům, (dotace z ČKS, kterou BK ČR obdržel byla 51000,- Kč. Výše 
dotace byla vzhledem k úkolům, které BK ČR plnil v požadovaných termínech). 
         Dotace byla rozdělena na výběrové závody BK ČR a na Zpravodaj. 
Informace z ATIBOXU: Na poslední valné hromadě ATIBOXU bylo rozhodnuto 
většinou delegátů členských zemí, že nebudou na akce ATIBOXU připuštěni 
kupírovaní jedinci narození po 1.1.2013 (kupírování se týká ušních boltců i 
zkrácení ocasů). 
Co se týká  činnosti územní pobočky se výbor scházel podle potřeby a řešil 
úkoly, které vyvstaly z potřeb pobočky minimálně jednou za dva měsíce. 
            Usnesení z minulé členské schůze a úkoly, kterými schůze výbor pověřila  
byly splněny. Vztahy jsou v naší pobočce na velmi dobré kamarádské úrovni. 
Nedějí se žádné podvody v chovatelské, ani výcvikové oblasti. Při akcích, které 
pobočka pořádá je velmi dobrá a přátelská atmosféra a já bych si přál, aby to 
tak zůstalo i nadále. Pořádali jsme několik výcvikových setkání ve Spytě. 
Při nácviku obran nám figurují Pavel a Jiří Šmídovi. Účastníci setkání jsou s prací 
figurantů velmi spokojeni a já jim touto cestou děkuji. Poděkování za organizaci 
výcvikových setkání patří také paní Janě Žemličkové. Pořádali jme dva svody 
dorostu a dvě zkoušky chovnosti na kterých se prokázala stále stoupající úroveň 
povah. Vytrvalostní zkouška byla v loňském roce zrušena. 
               Také tyto akce proběhly v přátelském a kamarádském duchu. Za jejich 
organizaci a průběh děkuji poradci chovu panu Josefu Dolejšovi, který Vás ve 
své zprávě bude určitě informovat podrobněji.  
               V měsíci červenci byl uspořádán tradiční letní výcvikový tábor, který byl 
všemi účastníky velmi kladně hodnocen. Na táboře byla zorganizována 
přednáška výcviku pachových prací. Přednášel pan Jaroslav Hodek z Hradce 
Králové. Za průběh tábora děkuji paní Janě Žemličkové, která tábor 
organizovala a vedla, instruktoru Vladimíru Žáčkovi a figurantům Pavlu a Jiřímu 
Šmídovým, kteří vyšli vstříc požadavkům účastníků tábora. Děkuji také dneska 
již manželům Kateřině a Ivovi Konvalinkovým, kteří se starali o občerstvení 
tábora.        
           Na klubovou výstavu, která se tentokrát konala na kynologickém cvičišti 
v Jaroměři  se přihlásilo osmdesát vystavovatelů. Nejvíce ze všech klubových 



výstav v roce 2012. Větší počet vystavovatelů byl jen na výroční speciální 
výstavě. Za uspořádání výstavy děkuji členům ZKO Jaroměř, kteří nám pomohli 
při přípravě a občerstvení výstavy. Děkuji rodině Kaplanových, která připravila  
katalog výstavy do tisku. Také děkuji sponzorům výstavy p. Šmídovi, p.Luksíkovi 
a paní Koukolové. Děkuji rozhodčímu p. Ing. Fialovi za pěkné a pohodové 
posuzování všech tříd psů i fen. Vedoucímu kruhu p. Vl. Žáčkovi, zapisovatelce  
Pavle Morávkové a ostatním, kteří v kruhu pomáhali.  
                                Také chci vyzdvihnou a poděkovat členům pobočky za účast 
na výstavách v České republice i v zahraničí a členům, kteří se věnují výcviku. 
Zejména pak panu Petru Vlčkovi, který se umístil na druhém místě WM ATIBOX 
stopařů.  
               Nyní ještě děkuji panu Šmídovi, který tiskne pro naši pobočku 
propozice výstavy, katalogy a ostatní tiskoviny a panu Luksíkovi za pěkné ceny 
na výstavu. Akce naší pobočky pro rok 2013: ………   Ostatní oblasti činnosti 
postihnou členové výboru ve svých zprávách. Děkuji Vám za pozornost a přeji 
Vám i Vašim blízkým ať je rok 2013 nejméně tak úspěšný jako byl ten uplynulý. 
 
 
Josef Morávek 
předseda územní pobočky Hradec Králové        


